

致： 帝鋒貴金屬有限公司
 To: Emperio Precious Metals Limited
 日期： _____
 Date: _____

電話 Tel: 2114 4111 傳真 Fax: 2512 8920 電郵 email: cs@emperio-group.com

帳戶姓名 Account Name: _____	帳戶號碼 Account No.: _____
提款金額 Amount: <input type="checkbox"/> HKD <input type="checkbox"/> USD _____	

請從上述帳戶提取款項 Please debit the above account and

發出本地銀行支票

支票抬頭人為上述客戶持有人，存入
 Issue cheque payable to the above-mentioned Account Name

銀行名稱 Bank Name: _____	帳戶號碼 Bank A/C No.: _____
--------------------------	-----------------------------

轉帳或電匯至銀行 Transfer to Bank Account

轉帳或電匯到上述客戶持有人
 Transfer/Telegraph Transfer to the above-mentioned Account Name with the following bank details

銀行名稱 Bank Name: _____	帳戶號碼 Bank A/C No.: <input type="checkbox"/> USD A/C <input type="checkbox"/> HKD A/C _____
--------------------------	---

如電匯至海外銀行請填上以下資料 Please fill-in the below information for Telegraph Transfer to Overseas Bank

國際匯款代碼 SWIFT Code: _____ (必須提供國際匯款代碼) (MUST provide SWIFT Code)	受款銀行地址 Beneficiary Bank Address: _____
--	---

申請人：
 Requested by:

客戶簽署 Client's Signature

- 美元兌港元或港元兌美元的兌換率為 7.8-。本公司有權根據當時的市場行情，更改以上的兌換率而無須預先通知客戶
 The exchange rate for USD against HKD and HKD against USD used in calculating the amount to be withdrawn is 7.8-, subject to changes in accordance with market conditions and without prior notice to client.
- 受款銀行帳戶必須為客戶同名帳戶，不接受第三者帳戶
 No Third-Party bank account is accepted
- 所有電匯費用（包括海外銀行費用）將由客戶承擔
 All Bank charges (including overseas bank charge) arising from Telegraph Transfer will be borne by the Client
- 提款指示的截止時間為下午 2 時，任何於下午 2 時後收到的指示將於下一個工作天處理
 The daily cut-off time of fund withdrawal requests is 2:00pm, any requests after 2:00pm will be processed on the next business day
- 填妥表格後，請根據表格上方的聯絡資料以電郵或傳真方式提交表格
 Please submit the completed form via email or fax to the number noted above.

Internal Use Only				
S.V. & Reviewed By:	Approved By:	Issue/Transfer Date:	Bank:	Cheque No.: